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Zápisnica OZ č. 6/2009 
z  verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, ktoré sa konalo 

11. augusta 2009, t.j. v utorok o 18,00 hodine na OcÚ Vlčkovce 

  
 

Prítomní:  9 poslancov z celkového počtu  9, 

                   starosta obce, zapisovateľka, hlavná kontrolórka (viď. prezenčná listina) 

 

Neprítomní :     - 

 

Overovatelia +  návrhová komisia : Viliam Ginga, Ing. Sabína Klačová 

  

Program:  1. Riešenie problému šíriaceho sa zápachu s  členmi predstavenstva Farmy Majcichov 

2. Schválenie zápisu udalostí roku 2008 do obecnej kroniky 

3. Schválenie Doplnku č. 3 k VZN č. 4/2004 o nakladaní s komunálnymi a drobnými 

stavebnými odpadmi 

4. Čerpanie rozpočtu za 1. polrok 2009, rozpočtové opatrenia na zmenu rozpočtu 

5. Úprava mesačného preddavku pre ZŠ s MŠ na originálne kompetencie 

6. Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách 

7. Schválenie limitu pokladničnej hotovosti                

8. Schválenie sadzobníka úhrad za sprístupňovanie informácií 

9. Informácie, rôzne 

10. Diskusia, záver 
 

 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Rudolf Kriţanovič. Na úvod privítal všetkých 

prítomných a skonštatoval, ţe je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a zasadnutie je 

uznášaniaschopné. Navrhol  za overovateľov zápisnice Viliama Gingu a Ing. Sabínu Klačovú. 

Prítomní poslanci jednohlasne odsúhlasili program uvedený na pozvánke ako aj navrhovateľov 

a overovateľov zápisnice Viliama Gingu a Ing. Sabínu Klačovú. 
 

 

1. Riešenie problému šíriaceho sa zápachu s členmi predstavenstva Farmy Majcichov, a.s.  

    Starosta obce zhrnul postup schvaľovacieho procesu dostavby farmy dojníc. Na základe 

podmienok stavebného povolenia bola Farma Majcichov, a.s. povinná poţiadať Obvodný úrad 

ţivotného prostredia Trnava o súhlas na uvedenie stredného zdroja znečisťovania ovzdušia do 

prevádzky. Podľa vyjadrenia OÚŢP je moţnosť dať súhlas na skúšobnú prevádzku farmy, počas 

ktorej sa bude monitorovať vplyv zavádzaných opatrení. 

Následne starosta odovzdal slovo prizvaným zástupcom Farmy Majcichov, a.s.- Ing. Zoltánovi 

Kardhordó, členovi predstavenstva a Mgr. Jurajovi Lábadymu, členovi dozornej rady na 

zodpovedanie otázok prítomných občanov. 

Z vyjadrenia zástupcov Farmy Majcichov, a.s. vyplynulo, ţe najprv je treba určiť zdroje 

šíriaceho sa zápachu a následne budú zavádzať opatrenia na ich minimalizovanie. Nedokáţu 

však určiť časový horizont, počas ktorého sú schopný súčasný stav odstrániť. Zo strany občanov 

bola spochybnená správnosť zvolenej technológie a nakoľko Farma Majcichov sa nedokáţe 

zaviazať v akom termíne a či vôbec je schopná súčasný stav napraviť, občania poţadujú 

uzatvorenie prevádzky.  

Ďalej občania poţadujú, aby farma Majcichov zdokladovala, či disponuje dostatočnou výmerou 

pôdy z hľadiska dodrţiavania nitrátovej smernice.  

Občania okrem toho poukázali aj na porušovanie ďalších predpisov zo strany Farmy Majcichov, 

ako napr. výstavba kafilérnej bunky bez stavebného povolenia, alebo vývoz hnojovice cez obec 

počas nočných hodín. 

Obec zaviazala zástupcov farmy dojníc v lehote do 14 dní navrhnúť opatrenia a lehoty 

odstraňovania (eliminovania) zápachu, ktorý obťaţuje obyvateľov obce 
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UZNESENIE č. 29/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

     1)  berie na vedomie  

           informácie predložené starostom obce k problematike znečisťovania ovzdušia prevádzkou   

Farmy Majcichov, a.s. 

2)  poveruje  

     starostu obce na zabezpečenie zastupovania obce nezávislým právnikom na dosiahnutie 

nápravy jestvujúceho stavu 

3) žiada 

 a) vedenie Farmy  Majcichov, a.s. o predloženie   konštruktívnych opatrení na vyriešenie   

vzniknutej situácie do 14 dní 

 b) žiada vedenie Farmy Majcichov, a.s. o predloženie dokladov preukazujúcich dostatočnú 

výmeru užívanej ornej pôdy na dodržanie podmienok nitrátovej smernice.   

 

Hlasovanie:          prítomní :  9              za:  9                proti:  0      zdrţal sa:  0    

 

 

 

2. Schválenie zápisu udalostí roku 2008 do obecnej kroniky 

  Na zasadnutí Obecnej rady, ktoré sa konalo dňa  14.07.2009 predloţila Mgr. Eva Magulová – 

kronikárka obce návrh zápisu udalostí za rok 2008. Obecná rada doporučila schváliť zápis do 

obecnej kroniky tak ako bol predloţený.  

    

 

  UZNESENIE č. 30/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

zápis udalostí roku 2008 do kroniky obce Vlčkovce.  

 

Hlasovanie:          prítomní :  9              za:  9             proti:  0            zdrţal sa:  0    

 

 

 

3. Schválenie Doplnku č. 3 k  VZN č. 4/2004 o nakladaní s komunálnymi a drobnými staveb-

nými odpadmi 
V súlade s upozornením prokurátora na nezákonný stav v prípade stanovenia počtu smetných 

nádob na domácnosť v závislosti od počtu členov domácnosti bol vypracovaný  a na zasadnutí 

Obecnej rady prerokovaný návrh Doplnku č. 3 k VZN č. 4/2004 o nakladaní s komunálnymi 

a drobnými stavebnými odpadmi. Návrh doplnku bol vyvesený na úradnej tabuli  na 

pripomienkovanie. V stanovenej lehote nebola doručená k tomuto návrhu ţiadna pripomienka. 

Mgr. A. Caban namietol voči prijatiu takejto úpravy VZN s ohľadom na výklad zákona 

o odpadoch, o ktorý obec poţiadala Ministerstvo ţivotného prostredia a v ktorom sa uvádza, ţe 

ak obec nemá zavedený mnoţstvový zber komunálneho odpadu určí veľkosť ako aj počet 

zberných nádob pre jednotlivých pôvodcov. V tejto súvislosti je potrebné vypracovať nové VZN. 

Pracovníčky OcÚ pripravia návrh VZN  a doručia ho Ing. Klačovej a Mgr. Cabanovi na 

posúdenie. 
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     UZNESENIE č. 31/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

Doplnok č. 3 k VZN č. 4/2004 o nakladaní s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi 

s účinnosťou od 01.09.2009. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  8               proti:  0        zdrţal sa: 1  (Mgr. A. Caban) 

 

 

 

4.  Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2009, rozpočtové opatrenia na zmenu rozpočtu  

P. M. Hermanská predloţila prítomným čerpanie rozpočtu za I. polrok 2009 a návrh na 

rozpočtové opatrenia na zmenu rozpočtu č. 1/2009 a podrobne skomentovala  zvýšenie 

a zníţenie na jednotlivých poloţkách podľa predpokladaného plnenia a čerpania. Na podnet 

hlavnej kontrolórky bude do rozpočtových opatrení zapracované čerpanie prostriedkov na 

maľovanie priestorov budovy školy vo výške  1 488,84 €, ktoré sa bude účtovať na poloţku 

9 121 635006, presunom z rozpočtu obce z poloţky 1 116 635006 vo výške 1 488,84 €. Ďalej 

bude do rozpočtových opatrení zapracované čerpanie sponzorského príspevku od Farmy 

Majcichov, a.s. vo výške 5 000,- € na detské ihrisko do ZŠ s MŠ Vlčkovce ako dotácia, 

navýšením rozpočtu školy a 700,56 € na zorganizovanie kultúrneho podujatia - poznávacieho 

zájazdu do Bratislavy pre občanov Vlčkoviec a darčekom pre občanov starších ako 80 rokov, 

ktoré  sa budú účtovať na poloţku 8 209 633006. Rozpočtové opatrenia na Zmenu rozpočtu č. 

1/2009 sú prílohou tejto zápisnice. 

 

 

UZNESENIE č. 32/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

1) berie na vedomie 

   a) čerpanie rozpočtu za I. polrok 2009 

   b) zvýšenie príjmov a výdavkov o účelovo určené prostriedky poskytnuté zo štátneho rozpočtu 

2) schvaľuje 

   a)  rozpočtové opatrenia na Zmenu rozpočtu č. 1/2009  

 b) čerpanie sponzorského príspevku od Farmy Majcichov, a.s. vo výške 5 000,- € na detské  

ihrisko do Základnej školy a 700,56 € na kultúrne podujatie - poznávací zájazd a darček 

pre občanov starších ako 80 rokov. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

 

5.  Úprava mesačného preddavku pre ZŠ s MŠ Vlčkovce na originálne kompetencie 

Na zasadnutí Obecnej rady dňa 14. 07.2009 boli predloţené a prerokované rozpočtové opatrenia  

v rozpočte Základnej školy s materskou školou Vlčkovce. Na ich základe bolo Obecnou radou 

doporučené zníţenie poskytovaného preddavku pre ZŠ s MŠ Vlčkovce na originálne 

kompetencie. 
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UZNESENIE č. 33/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

a) ruší 

    uznesenie č. 58/2008 z mimoriadneho zasadnutie OZ Vlčkovce, ktoré sa konalo dňa 

02.12.2008 

b) schvaľuje 

    mesačné poskytovanie preddavku pre Základnú školu s materskou školou Vlčkovce na 

originálne kompetencie vo výške 5 640,- € (169 910,64 Sk) mesačne, do päť dní od 

pripísania finančných prostriedkov na účet obce s účinnosťou od 1.9.2009 do 31.12.2009. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

 

6.  Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách 

P. Viera Krajčírová – hl. kontrolórka obce predloţila správu o výsledkoch kontrolnej činnosti za 

obdobie od 01.07.2009 do 11.08.2009. Na základe Plánu kontrolnej činnosti a poverenia na 

vykonanie následnej finančnej kontroly vykonala kontrolu plnenia uznesení OR a OZ za 01-

05/2009, kontrolu pokladničných operácií, vedenia a nakladania s pokladničnou hotovosťou, 

dodrţiavania platných predpisov a inventúry pokladničnej hotovosti za I. polrok 2009 a kontrolu 

plnenia príjmovej a výdavkovej časti schváleného rozpočtu obce za I. polrok 2009. Správa je 

prílohou tejto zápisnice. 

 

 

UZNESENIE č. 34/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

berie na vedomie 

správu hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

 

7.  Schválenie limitu pokladničnej hotovosti 

Na základe zistení z kontroly pokladničných operácií, vedenia a nakladania s pokladničnou 

hotovosťou, dodrţiavania platných predpisov a inventúry pokladničnej hotovosti, doporučila 

hlavná kontrolórka obce zváţiť zvýšenie denného pokladničného limitu a následne aktualizovať 

poistnú zmluvu, ktorú má obec uzatvorenú s Generali Slovensko poisťovňou a v rámci ktorej je 

uzatvorené poistenie hnuteľných vecí v trezore,  a to pokladničnej hotovosti a cenín, 

pozostávajúcich zo stravných lístkov a poštových známok.  
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UZNESENIE č. 35/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

    a) schvaľuje 

          zvýšenie limitu pokladničnej hotovosti na 1 500,- € (45 189,- Sk) a výšku limitu na ceniny 

uložené v trezore Obecného úradu (stravné lístky a poštové známky) na sumu 1 500,- € 

(45 189,- Sk) 

      b) doporučuje 

         zaktualizovať Poistnú zmluvu na Poistenie majetku a zodpovednosti podnikateľov, ktorú 

obec uzatvorila s Generali Slovensko poisťovňou, a.s., ktorou je poistený hnuteľný majetok – 

ceniny v trezore proti krádeži a živlu v poistnej sume 1 000,- € (30 126,- Sk) a zvýšiť poistnú 

sumu na 3 000,- € (90 378,- Sk). 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

8.  Schválenie sadzobníka úhrad za sprístupňovanie informácií 

V nadväznosti na doporučenie hlavnej kontrolórky vyplývajúce z Kontroly informačného 

systému obce bol v súlade s ustanovením  § 21 zákona  č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe 

k informáciám a vyhláškou Ministerstva financií č. 481/2000 Z.z. o podrobnostiach úhrady 

nákladov za sprístupnenie  informácií vypracovaný a poslancom predloţený na posúdenie 

Sadzobník úhrad za sprístupnenie informácií. 

 

 

UZNESENIE č. 36/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

 schvaľuje 

     nasledovnú výšku úhrady za sprístupnenie informácií : 
 

1. čiernobiela kópia : 

a)  formát  A4 jednostranne                   0,05 € / 1,51 Sk 

b)  formát A4 obojstranne 0,10 € / 3,01 Sk 

c)  formát A3 jednostranne 0,10 € / 3,01 Sk 

d)  formát A3 obojstranne 0,20 € / 6,03 Sk 
 

2.  tlač z tlačiarne : 

a)  formát A4 čiernobiela kópia 0,15 € / 4,52 Sk 

b)  formát A4 farebná kópia 0,40 € / 12,05 Sk 

c)  scanovanie dokumentov 0,15 € / 4,52 Sk 
 

3.  poskytnutie informácie : 

a)  na diskete 0,40 € / 12,05 Sk 

b)  na CD nosiči 0,80 € / 24,10 Sk 
 

4.  poskytnutie informácie faxom sa riadi aktuálnym cenníkom T-Com.  
 

5.  poštové poplatky sa riadia aktuálnym cenníkom Slovenskej pošty, a.s.  
 

6.  obálky : 

a)  obálka formátu C6 0,02 € / 0,60 Sk 

b)  obálka formátu C5 0,03 € / 0,90 Sk 

c)  obálka formátu C4 0,06 € / 1,66 Sk 
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7.  informácie poskytované telefonicky alebo mailom nie sú spoplatňované 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

 

9.  Informácie, rôzne 

a) Zmena územného plánu obce 3c/2009 

     Ing. Ivan Polák poţiadal na základe uznesenia č. 46/2008, ktorým mu OZ Vlčkovce schválilo 

výstavbu distribučného skladu o zmenu Územného plánu obce Vlčkovce, ktorá rieši umiestnenie 

ľahkej priemyselnej výroby v zóne pozdĺţ rýchlostnej komunikácie  I/51. Ing. Polák súhlasil 

s čiastočnou úhradou za vypracovanie zmeny 3c/2009. Uznesením  č. 16/2009 zo zasadnutia 

Obecnej rady bolo doporučené odsúhlasenie vypracovania tejto zmeny. 

 

 

UZNESENIE č. 37/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

súhlasí 

s vypracovaním zmeny 3c/2009 Územného plánu obce Vlčkovce – rozšírenie plôch výroby pri 

ceste I/51. Obec sa nebude finančne podielať na spracovaní zmeny Územného plánu. Náklady 

na zmenu Územného plánu budú financovať investori. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

 

b) Preloţenie termínu zasadnutia Obecnej rady 

     Starosta obce poţiadal poslancov o presun termínu zasadnutia Obecnej rady z 08.09.2009 na 

22.09.2009, nakoľko v pôvodnom termíne bude čerpať dovolenku v zahraničí. Zároveň poveril 

zástupkyňu starostu Ing. Klačovú zastupovaním počas dovolenky. 

 

 

UZNESENIE č. 38/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje  

preloženie riadneho termínu zasadnutia Obecnej rady z 08.09.2009 na 22.09.2009. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

c) „Vlčkovské kultúrne leto“ 

Starosta informoval prítomných o zorganizovaní folkového pásma v rámci „Vlčkovského 

kultúrneho leta“, na ktorom vystúpia Marián a Martin Geišbergovci so skupinou UMK. 

Podujatie sa uskutoční v Motoreste ESO dňa 30. augusta 2009. Obecný úrad zabezpečí 

propagáciu tejto akcie  plagátmi, vyhlasovaním v obecnom rozhlase a doručením pozvánok do 

domácností. 
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d) Napojenie bytových domov v lokalite Majer na verejné osvetlenie a rozhlas 

Starosta obce informoval o ponuke spoločnosti Stavoimpex Holíč, s.r.o., stavebníka bytových 

domov v lokalite Majer dobudovať verejné osvetlenie, vybudovať rozhlas v tejto lokalite 

a následne ich pripojiť na obecnú sieť. Všetky práce s tým spojené by financovala spoločnosť 

Stavoimpex  a po ich ukončení by tieto siete boli prevedené do majetku obce za 1,- €. 

Ing. P. Uhrovič podmienil rokovanie v tejto veci predloţením a odsúhlasením projektovej 

dokumentácie. 

 

 

UZNESENIE č. 39/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

poveruje  

starostu obce, aby po odsúhlasení projektovej dokumentácie konal vo veci prevodu 

dobudovaného verejného osvetlenia a rozhlasu v lokalite „Majer“ od spoločnosti Stavoimpex 

Holíč, s.r.o. do majetku obce Vlčkovce.   

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

 

e) Nákup salóniek a kolekcií pre dôchodcov 

    Nakoľko Obecná rada na svojom zasadnutí dňa 13.01.2009 doporučila prehodnotiť systém 

poskytovania salóniek a kolekcií dôchodcom, starosta obce vyzval členov OZ na podanie 

návrhov, ako by sa v tomto roku malo postupovať. Poslanci sa zhodli na doterajšom spôsobe, 

s tým, ţe pracovníčka OcÚ zistí počet dôchodcov v obci, na základe ktorého sa zakúpi 

zodpovedajúce mnoţstvo a preverí sa moţnosť vrátenia nespotrebovaných salóniek 

dodávateľovi.  

 

 

 

f) Ţiadosť o povolenie hodovej zábavy a odpustenie poplatku za prenájom sály 

Telovýchovná jednota Vlčkovce doručila obci ţiadosť o povolenie usporiadať hodovú zábavu 

v termíne 2., 3. alebo 4. októbra 2009 v spoločenskej miestnosti kultúrneho domu  a zároveň 

poţiadala o odpustenie poplatku za prenájom. 

 

 

UZNESENIE č. 40/2009 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 11.08.2009 

 

     Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

Telovýchovnej jednote Vlčkovce odpustenie poplatku za prenájom spoločenskej miestnosti 

kultúrneho domu na zorganizovanie hodovej zábavy. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  9           za:  9               proti:  0        zdrţal sa: 0   

 

 

 

 

 

 



Zápisnica OZ č. 6/2009 z 11.08.2009 8 

g) Ţiadosť o odpredaj hasičského vozu 

    P. Ján Bohunický poţiadal obec o odpredaj hasičského vozu. Nakoľko tento je pre svoj stav uţ 

neupotrebiteľný a je z majetku obce vyradený, obec nebude poţadovať za tento voz finančnú 

náhradu. 
 

 

h) Rekonštrukcia budovy na futbalovom ihrisku 

    Ing. P. Uhrovič informoval o postupe rekonštrukcie obecnej budovy na futbalovom ihrisku. 

Spoločnosť JMB – stavebná spoločnosť, s.r.o. zastúpená konateľom  p. Jozefom Baňasom 

predloţila poloţkovitý rozpočet, na základe ktorého bola s touto spoločnosťou uzatvorená 

zmluva. Ing. Uhrovič však skonštatoval, ţe k faktúram predloţeným spol. JMB boli pripojené 

rozpočty, ktoré nesúhlasia s pôvodne predloţeným rozpočtom a takisto nesúhlasia výmery 

vykonaných prác. 

Ing. Uhrovič navrhol vytvoriť komisiu, ktorá obhliadkou vykonanej stavby preverí a posúdi, či 

predloţený súpis prác zodpovedá skutočne zrealizovanému rozsahu prác.  

Po vzájomnej dohode sa vytvorila komisia zloţená z členov výboru Telovýchovnej jednoty, 

starostu obce a poslancov V. Piknu, T. Bartoša a Ing. P. Uhroviča.  
  
 

10. Diskusia, záver 

 P. Jozef Baňas, predseda TJ Vlčkovce navrhol vzhľadom na zrekonštruovanie budovy na  

futbalovom ihrisku a tým aj zvýšenie jej hodnoty zváţiť moţnosť poistenia tejto budovy. 

Starosta obce preverí podmienky a cenu poistenia. 

 P. Baňas navrhol osadiť na vstupnú bránu na futbalové ihrisko dopravnú značku - zákaz vjazdu 

na zamedzenie prístupu motorových vozidiel do areálu ihriska. Členovia OZ navrhli tento 

problém riešiť uzamykaním vstupnej brány. 

 Poslankyňa V. Krajčovičová sa na podnet viacerých občanov informovala na umiestnenie 

reklamy spoločnosti JMB na fasáde budovy na futbalovom ihrisku, ktorá je majetkom obce. P. 

Baňas, konateľ spoločnosti JMB to zdôvodnil tým, ţe jeho spoločnosť vykonala zateplenie  

budovy sponzorsky. Spoločnosť však na takéto konanie nemá povolenie od obce.  

 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu p. starosta poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

 Vo Vlčkovciach, 11.08.2009    
 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Viliam Ginga                  _________________ 
 

 

Ing. Sabína Klačová        _________________           
       

                                                                                                  

Zapísala: 
                                     

Zlatica Bobeková           _________________        

 

                                                                                                                   Rudolf Kriţanovič 

                                                                                                                       starosta obce 


